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A K ép v ise lő - te s tü le t  7 igen s zavaza t ta l  az ügyrendi j a v a s l a t ta l  nem értei t  
egyet.

S a j t o s  János:
Ügyrendi  javas la tom  van, még pedig az, hogy az Ino tá ra  eső részt  különítsük el, a 
ja v aso l t  összeg  1,2 M forint  lenne.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A 6 M fo r in to t  osszuk két fő összegre ,  1,2 M forint  Inotáé,  4,8 M forint  az 
Okta tás i ,  Kulturá li s  és Spor t  B izott ságé ,  aki ezt a javas la to t  el fogadja,  kérem 
s z a v a z z o n !

A K ép v i s e lő - t e s tü le t  3 igen s za va za t ta l  a f e n t i  j a v a s l a t t a l  nem érte ti  egyet.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van?

D o m o k o s  István:
Ügyrendi  javas la tom  lenne,  még pedig az, hogy amiben nincs vita arról 
s zavazzunk  most.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
D o m o k o s  úrnak  volt  egy ügyrendi javas la ta ,  hogy azokban a té te lekben,  
amelyekben  nincs vita döntsünk most,  aki ezt el fogadja ,  kérem szavazzon!

A K ép v i s e lő - t e s tü le t  6 igen s za v a za t ta l  az  ügyrendi j a v a s l a t t a l  nem érte tt  
egyet.

S a i t o s  János:
K iszám oltam ,  hogy Ino tára  eső rész ebben a fe losz tásban  716 e forint . Ha a 
te s tü le tnek  megfelel ,  akkor  ezt a részt  k ivennénk  és a többi Várpalotáé .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Ön által j avaso l t  elosz tásban van Ino tának  716 e for in tja  vagy az Oktatási ,  
Kulturá li s  és Spor t  B izot tság  javas la tában  s zé tosz to t tak  szerin t  van Ino tának  716 
e for in tja?

B á t o r  Antal:
K érdezem  a K épvise lő - tes tü le t  tagjait ,  hogy miért  600 e fo r in to t  kapott  a Bányász 
Spor tkö r?  A döntés  után em lékeznek-e  arra,  hogy milyen á llásponto t fogad tunk  
el?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
1997-ben á tve t tük  a spor tkör tő l  az inga t lanokat  és Pé t fü rdő  leválásával egyetlen 
egy s p o r tk ö r  nem maradt,  akinek ingatlan üzem el te tés t  kellet t  volna fizetni . Az 
így k ia laku l t  a rányok  alapján,  hogy kinek mennyi a fe ladata,  mi hozzájá ru lás t  
s zavaz tunk  meg és nem sporkör  fennta r tás t .
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Ezu tán  volt az a vita, amikor  kije lentette,  hogy ezek után megfonto l ja ,  hogy 
tám o ga t ja -e  a VBSK futballcsapatá t .

B á t o r  Antal:
600 e fo r in to t  azért  szavazo t t  meg a bizott ság,  mert  akkor  még önál lóan a 
b izo t t ságnak  volt joga ,  és nem kellett  Inotával egyezkednie .  Idézem "mert úgy is 
van tám oga tó ja  a Várpalo ta i  Bányász S por tkörnek ,  a többieknek  meg nincsen." 
Abban dön tö t tünk  és abban fogla ltunk állást, hogy 1999. évben korr igáln i  kell, 
mert  el kell dönteni és - benne  volt a mai sp o r tkoncepc ióban  is -, hogy azonos,  
p á rh u zam o s  szakosztá lyok  ne m űködjenek  és melyik az, amelyiket fennt  kell 
ta rtani.  A várpalotai  bányásznak  van egy NB-I-es  kézi labda csapata ,  a várpalotai  
DSE U N IÓ -nak  van egy megyei I. osztályú kézi labda csapa ta ,  a többi pedig  nem 
köl tséges  szakosztá ly ,  amely az egyesüle tben  van. Ezt a döntést ,  e lő te r jesz tés t  
képv ise lő - társa im  m egér te t ték ,  hogy a 99-es évben más fe losztásból kell 
kiindulni,  és ezért  szüle te tt  meg a 2 M for in tos  köl tség a várpalotai  Bányásznak.
A 700 e for in tból  a 250 e for int  a pá rhuzam os  szakosztá lyok m egszün te tésének  
ténye.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Okta tás i ,  Kulturális  és Spor t  Bizott sági ülésen ott  voltam. A koncepc ió  úgy 
fo g a lm azó d o t t  meg, hogy van két olyan személy,  akit a testüle t  fe lha ta lmazot t  
b izott sági elnök és a lelnöki pozícióval ,  hogy a tárgyalás t  é rdemivé  tegye,  és 
csinált  egy elvi fe losztás t .  Azon az ülésen olyan koncepc ió  mentén szólalt  volna 
meg a Csővári  úr vagy a Surányi úr, hogy a pá rhuzam os  szakosztá lyok  
megszün te tése ,  e lkezdtük  azzal,  hogy az anyagi for rásoka t  e lvonom. Amit Ön 
á ll í to tt  az így nem igaz.

T ö r z s ö k Károly:
S zere tném  emlékezte tn i  a képv ise lő- társa imat ,  hogy a korábbi években  a VBSK- 
nak és a spor t  t ám oga tásnak  döntő  elve az volt,  hogy a lé tesí tmény 
üzem el te té shez  a Képv ise lő - tes tü le t  hozzá já ru l  a támogatássa l ,  és nem a 
szakosz tá lyok  m űködéséhez .  Az 1999. évi kö l tségvetésben  a sp o r tc sa rn o k  a 
lé te s ítmény üzemel te tés  teljes kö l tségét  lefedi, ez a pénz viszont most k izáró lag  a 
szakosz tá lyok  m ű k ö d te té séh ez  megy olyan célra,  amelyhez  korábban  nem adott  a 
város  önkorm ányza t i  t ám oga tás t ,  mert  elviekben nem ér te ttünk  egyet.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vitá ra  bocsá j tom az e lő te r je sz té s t .

J á m b o r  Attila:
Az 1999. évi e losz tásban vannak  olyan do lgok, amelyek anomál iáka t  ve tnek  fel. A 
döntés  tá rgya  az, hogy, ami elénk van te rjesz tve ,  abban vannak problémák.

(17.05 órakor Surányi Pál kiment, a létszám: 15 fő).

K a t o n a  Csaba:
Részemről  azért  vállaltam ezt az anomál iá t ,  a két spor tkö r  ese tében,  mert  úgy 
érzem, hogy el kell dön ten i  a városnak ,  hogy valamit  támogat ,  a másikat  meg 
há t té rbe  szorít ja.  Ha az megtud  élni a nélkül,  akkor  éljen meg. Azt is fel kell
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vállalni a városnak  és a város vezető inek, hogy ez a közös  osz tozkodás  valamiféle 
vege tác ió ra  a lkalmat ad, de arra, hogy színvonalas  é lspor t  kia lakulhasson a 
városban , azt nem teszi lehetővé.

L a s s ú  Tamás:
A tavalyi  évben nem voltam jelen az osz tozkodásná l ,  de nem is adato t t  meg a 
várpalo ta i  Bányásznak ,  hogy másnap reklamálássa l  élhet .  Valóban igaz, hogy a 
DSE UNIÓ és a Várpalo ta i  Bányász közö t t  5 év óta az energiám arra ment el, 
hogy a két  szakosztá ly  közö t t  valamilyen összhango t  tudjak  teremteni.  Van egy 
megál lapodás ,  amely erre  az évre szól és van egy j e gyzőkönyv ,  hogy miben 
á l lapodtunk meg. Eddig  három évig ilyen megál lapodás  nem készült  és a 
já tékosok ,  akik á tt é r tek  a Várpalotai  Bányászhoz ,  k if ize tésre  kerültek,  és 
szerin tem ez egy ember vagyoni gyarapodásá t  e redm ényez te ,  mert így lehetett  
megyezni .  A DSE spo r tkö r  e lnöke nem volt ha jlandó velünk érdemben 
megegyezni és nekem, mint a spor tkör  e lnökének  kellett  Forgács  Ferenc edzővel 
megegyeznem.  A célom az volt,  hogy Várpalo tán  működ jön  a sport  élet. 
Javasoltam a Jám bor  képvise lő  úrnak, hogy én vállalok minden nyilvános vitát a 
DSE UNIO-val  és a Forgács  úrral , de a négyszemközt i  vitát  már nem fogom 
felvállalni .
Szere tnék  még annyit  e lmondani,  hogy a tavalyi évben kb. 500 levelet  küld tünk ki 
Várpa lo ta  vá l la lkozóinak , nagyüzemeinek , hogy tám ogassák  V árpalo ta  kultúrális  
életét . Egyet len  egy cég válaszolt .  Ez a hozzáállás  a városban ,  arra kérem a 
tes tü le te t ,  hogy fon to l ja  meg a döntésé t .

(17.15 órakor Surányi Pál visszajött, a létszám: 16 fő) .

S a j t o s  János:
Azzal nem tu d tu n k  egyeté r ten i,  hogy az egyik részre  150 e forintot ,  a másik 
részre  pedig  2,1 M fo r in to t  javaso l tak  megszavazni.  Úgy g ondo lom ,  hogy nagyon 
irreális  ez a dolog.
A másik.  Ha megnéz ik  a mi javas la tunka t ,  lá tha tják ,  hogy nem Inota  részére  
osz to t tuk  ezeke t  a pénzeket .  M egpróbálunk  a városban  olyan kultúrális  
r en dezvényeke t  elősegíteni,  amely az Oktatási ,  Kulturá lis  és Spor t  Bizot tságnak 
e lsőrendű fe lada ta  lenne  ezekre  odafigyelni .

D o m o k o s  Is tván:
Olvasnám a sp o r tk o n cep c ió  4.) pont uto lsó bekezdésé t :  "Az önkorm ányza t  
k ívána tosnak  tart ja ,  hogy a város  spor t  tek in té jé t  m egalapozó  szakosztá lyok 
(atlé t ika,  labdarúgás ,  kézilabda,  asztali tenisz,  teke,  vívás, sakk,)  visszanyerjék 
régi fényüket,  a fe lnövekvő  újabb szakosztá lyok (ke rékpározás ,  aerobic ,  karate,  
stb.) pedig rango t  sze rezzenek  a fe lesleges pá rhuzam osság  kikerüljön."  Arról van 
szó,  hogy jó  lenne a hagyom ányos  szakosz tá lyoka t  támogatn i ,  kiemelni és 
k iemelten tám oga tn i ,  mert  a spo r tkoncepc ió  erről szól.
A város  h í rnevé t  "öregbítő"  szakosz tá lyoka t  kell tám oga tn i ,  és azt hiszem, hogy a 
Bányász  S p o r tk ö rn e k  javaso l t  pénz ezt takarja.

L a s s ú  Tamás:
Minden  vágyam az, hogy megegyezés  szülessen.  Nem kívánok semmiféle  
összetűzés t ,  csak egy olyan konszenzus t ,  amihez kérem a te s tü le t  támogatásá t .
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J á m b o r  At t i la:
Nem vagyok a pá rhuzam os  szakosztá lyok  m egszün te tése  ellen, de a legjobb 
tu d o m á so m  szerint  a most kapo t t  6M forint  s zé tosz tásának  "vezér elvei" között  
nem szerepelt ,  hogy ennek a pénznek  szolgálnia  kell ezt  a célt. A másik dolog, el 
kell tudni dönteni,  hogy t á m o g a tó k én t  vagy szp o n zo rk én t  lépünk fel a sport  
szakosz tá lyokka l  szemben. Azt is tudnunk  kell, hogy a város nem csak ennyi 
pénzze l,  hanem a fenntartási  kö lt ségek  magára  vállalásával,  igen je len tős  
t á m o g a tá s t  ad, és ez több, mint  a 6M for int  évente.
Mivel a bizottság összesí te t ten  úgy döntö t t ,  hogy a DSE UNIÓ kapjon 350 e 
for in t  támogatás t ,  ezér t  én a módos í tó  indítványomat visszavonom.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
M ik o r  dön tö t t  így a b izottság?
Az e lő t tem lévő e lő te rjesz tésban az szerepel ,  hogy a javaso l t  összeg a DSE UNIÓ 
helyet t  300 e forint ,  ebből 50 e for int  a karatéé.  így a Várpalotai  DSE UNIÓ 
je len leg i  javasol t  összege 300 e forint.

(17.25 órakor Dr. Dancsó Mária visszajött, a létszám: 17 fő .)

C s ő v á r i  János:
Min t e lő te r jesz tő  a k ö ve tkező t  szere tném elmondani.  A 2. oldalon  a 9. sorban 
sze rep lő  5. sz. Álta lános Iskolá t  a leguto lsó  ü lésünkön kihúztuk,  helyet te  80 e 
for in t  ke rü l t  az 5. sz. Álta lános Iskolának  a 10. sorban. A 6 .oldalon a Várpalota i  
Bányász  Spor tkörné l  a 2 ,1M forint  he lyet t  2M fo r in to t  javaso l tunk .

F a z e k a s  István:
U ta lnék  arra ,  hogy az előbb tá rgya l tuk  a spo r tkoncepc ió t ,  amelyet  az Oktatási ,  
Kul turá l is  és Spor t  B izot tság  áll í tott  össze. Tavaly  e lhangzot t ,  hogy meg kell 
szün te tn i  a pá rhuzam osságoka t .  Ha a sp o r tkoncepc ió  elkészül t  volna, úgy, hogy 
k im o n d ju k  azt, hogy neve lőegyesü le t  és a rendes  köl tségvetésén  kívül, - mert  
tehe t séges  gyerekeke t  ok ta tnak  -, a rra  adunk tám oga tás t ,  ezt el tudom fogadni.  
Semmiféle  gondo t  nem okoz  nekem az, hogy k iemelünk egy spor tágat.

Dr.  F e k e t e  Antal János:
A tavasz  folyamán a Képzőm űvésze t i  Főiskoláró l  két  docens t  hívtunk meg, hogy a 
város  tu la jdonában  álló nagyér tékű  Szabó Vladimir  képeknek az ál lapotát  
p róbá l ják  feljavítani. Elvál la lták,  hogy az anyagköl tségér t  egy képet teljesen 
rendbe  tesznek.  V árpa lo ta  vá rosnak  sajnála tos  módon  nincs erre 200e  forint  
anyagkö l t sége  sem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További  vé lemény?
Amenny iben  nincs zárnám a vitát.

S z a i p Istvánné:
Tisz te lt  Képvise lő - tes tü le t!
Úgy é rzem,  hogy a képvise lők közö t t  a rányta lanul egy kicsit jobban  van 
képvise lve  a sport ,  mint a közm űvelődés .  Úgy érzem, hogy nem tudnék  innen 
elmenni,  hogy a közm űvelődés i  do lgozók ,  in tézm ényveze tők ,  c sopo r tok ,  civil
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szerveze tek  szemébe  úgy nézzek, hogy itt vagyok a te remben  és nem képviseltem 
őket.
Azér t  is kértem szót,  mert  a 7. sor  alatt  szerepelnek olyan kérések,  mint például 
nagymultú  és új művészeti  c sopor tok ,  új és hagy o m án y ő rző  rendezvények,  
nem ze tköz i  kapcso la tok .  Olyan idegenforga lmat  is vonzó rendezvényeknek 
kérnek  c sopor tok  tám oga tás t ,  amelyre  nem kaptak  pénzt.  Biztos,  hogy kevés ez a
6 M for in t  e losz tásra ,  de az elmúlt évben közm űve lődés re  2,5 M forint jutott ,  
ebben az évben pedig  1,5 M forint.  Én a saját te rü le tem érdekében  szeretném 
e lmondani ,  hogy igazság ta lannak  ta rtom.

S a j t o s  J ános :
Szajp Is tvánné,  amit  e lmondot t ,  ezekután  még jobban  az melle tt  foglalok állást, 
hogy az Oktatási ,  Kulturá li s  és Spor t  B izot tság  és a R észö n k o rm án y za t  együttes 
dön tése  alapján jö j jön  létre ez a megál lapodás .
Annyit  szere tnék  még elmondani,  hogy mi a Részönkorm ányza t i  döntésünkhöz  
ragaszkodunk ,  úgy gondo lom ,  a felosztás igazságosabb felosztás,  mint az 
Okta tás i ,  Kulturá lis  és Spor t  Bizott ságé .  Mi figyelembe vettük a város azon 
rendezvényei t ,  amely sz ínvonalas  és az idegenforga lm at  idevonzó.

P é t e r  Is tvánné:
Tisz te lt  Képvise lő - tes tü le t!
A mostani módos í tó  ind ítványok és a civil sze rveze tek  tám oga tás i  összegének 
szavaza tához  is minős í te t t  többség  kell, mivel költ ségvetés i  rende le te t  érint. A 
cé l tám oga tás  összegében  van elhelyezve az összeg és innen át kell kerülni az 
ado t t  sze rveze tekhez ,  a támogatás i  összeghez .  Mivel érinti a költségvetési  
rende le te t ,  így 10 szavaza t  kell az e lfogadásához,  a m ódos í tá sok  elfogadásához 
is.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
In o ta  V árosrész  Ö nkorm ányzó  Tes tü le tének  módosító  indítványa  úgy kezdődik,  
hogy a VBSK jav aso l t  összege  2M forinttal  szemben 1M fo r in t  legyen, és utána 
köve tkez ik  még 14 tétel,  hogy hová javaso l ják  az innen fe l szabad í to t t  1M for intot  
elosztani.
Aki ezzel egyeté rt ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal a módosító indítványt nem fogadta el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mivel ez a dön tésünk  nem kerü lt  e lfogadásra ,  nem szabadult  fel pénz,  így a 
további szavazás t  nem tudom  folytatni ,  mert  nincs mit e losztani.
Nekem van egy javas la tom .  Az itt e lhangzo t tak  alapján,  a V B SK -nak  a tavalyi 
tám oga tásá t  1M for in tta l  megemeljük ,  összesen 1,6 M for in tra ,  a D SE-nek  pedig 
plusz 200 e fo r in tta l  lesz 500 e for intja.  Szabó Vladimír  kép res taurálása  - 
KU H SZ I  kére lm e - 100 e fo r in to t  kap,  és a Fúvószenekar i  t a lá lkozó ra  pedig 100 e 
fo r in to t  javaso lok .  A többi,  kisebb té te lek szponzor i  pénzekből  megoldhatóak  
lennének.  Úgy érzem, hogy e komprom isszum árán az egész  előterjesztés 
megkapja  a 10 minős í te t t  többsége t .  Kérem



(A polgármester 17.40 órától 10 perc szünetet rendelt el. Szünet után nem jött  
vissza Domokos István, a létszám: 16 fö).

C s ő v á r i  János:
A b izo t tság  je lenlévő tagjai  a k öve tkezőke t  javasolják : A Várpalotai  Bányász  
S p o r tk ö rn e k  1,7M forint ,  Szabó Vladimír képre  100 e forint , Fúvószenekar i  
t a lá lk o zó ra  100 e forint ,  DSE UNIÓ 100 e forint ,  va lamint a leendő pénzekből,  
ami be jön, abból 100 e fo r in to t  megkap Inota  a Diák táborozásra .

S a j t o s  János:
Én ezt  nem tudom elfogadni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Van egy áthidaló javas la tom. Úgy dön tö t tü n k ,  hogy KHT-nem csinálunk,  tehát  
3M for in t  talonban van. Az Okta tás i ,  Kulturá lis  és Sport  Bizott ság javas la tának  a 
m e g ta r tá sáh o z  tegyünk hozzá  ebből 1M for in to t ,  akkor  az Inotai  módosító  
indí tvány bekerült .
1M fo r in to t  hozzá teszünk  a 6M for in thoz  fe losz ta tandónak ,  és akkor  az Inotai  
m ódos í tó  indítvány el van fogadva. Csővári  János  úrék javas la ta  helyben van 
ta r tva  és 2M forint  van olyan célokra ,  amelyet  a hivatal köteles e lő te r jesz tések  
fo rm ájában  megcsinálni ,  hogy milyen pályázatta l ,  mivel kiván részt  venni, a város 
menedzse lésére .

S a j t o s  János:
Én így ebben a fo rmában el tudom fogadni.

C s ő v á r i  János:
Én is el tudom  fogadni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Sajtos úr módosí tó  indítványa 1,1M fo r in to t  oszt  szét. Ott  100 e fo r in to t  le kell 
venni.
Csővári  ú rnak  mondanám ,  az egyeté rtés i  j o g u k b an  van egyeté r té se  abban az 
Inotai  R észönkorm ányza tnak ,  hogy a 8M for in t  városüzemel te tés i  pénzből  a 
K U H S ZI  költ ségvetésében  rendezvényekre ,  inotai  Fa luházba  b iz tos í to t t  
kö l t ségve tés  k iegészítésére  javas la to t  t ehe tnek  á tcsopor tos í tan i  a 
vá rosüzem el te tés i  pénzből,  amire nekem a költ ségvetés i  rendele t  szerint  
jo g o su l t s ág o m  van átvinni a tes tü le t  u tó lagos  tá jékoz ta tá sa  mellett.

Az én kom prom isszum os  javas la tom az, hogy döntésé t  úgy hozza  meg a testület ,  
hogy a 3M for in to t  a céltar ta lékból  fe loldja  és abból 1M fo r in to t  a civil 
sze rveze tek  spor t  és ku ltúra  tám oga tásá ra ,  a többit  a város  bem uta tásá ra  fordí t ja ,  
a hivatal  igazgatás i  tevékenység  e lő i rányza tra .
Ezt a javas la to t  teszem fel szavazásra .  A város  menedzse lésére  cé l ta r ta lékba  
helyeze t t  3 M for in t  fe lszahasználásá t  engedé lyezze  a K épvise lő- tes tü le t  az előbb 
említe tt  m ódon.
Aki így el tudja  fogadni,  kérem szavazzon!
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132/1999. (V I .29.)  számú k ép v is e lő - te s tü le t i  ha tároza t:

V árp a lo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  Képvise lő - te s tü le te  a 2/199. ( I I I . 5.) számú, 
V á rp a lo ta  Város  ö n k o r m á n y z a t á n a k  1999. évi köl tségvetésérő l  szóló rendelet  9. 
számú mellékletében a város  m enedzselésére  cél tar ta lékba  helyezett  3 000 e Ft 
fe lhaszná lásá t  az alábbiak szerin t  engedélyezi:

1 000 e Ft a ren d e le t  9. s zám ú m e l lék le tében  tá m o g a tá so k ra  e lkü lön í te t t  
6000  e Ft k iegész í tésére ,

- 2000  e Ft a ren d e le t  4. s zám ú m e l lék le tében  ö n k o r m á n y z a t i  igazga tás i  
t e vék en ység  e lő irán yza tra  a város t  bem u ta tó  pá lyáza tokra .

Felh ív ja  a Po lgá rm es te r t  és a Jegyzőt,  hogy a kö lt ségvetés i  rendelet  
módos í tásáná l  je len dön tésre  legyen figyelemmel.

H atár id ő:  költ ségvetés t  módos í tó  testületi  ülés 
Fele lős: Leszkovszki T ibor po lgá rm es te r  

Dr. Feke te  Antal  János  jegyző

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az eredet i  ha tá rozati  j avas la to t  teszem fel szavazásra.  Az előbb e l fogadot t  1M 
for in t ta l  megto ld juk  a t ám oga tás ra  fe lhasználható  6 M for in to t .  Inota  és az 
Okta tás i ,  Kulturá lis  és Spor t  B izo t tság  a jánla tnak megfe le lően helyben hagyjuk a 
szé tosz tás t ,  úgy, hogy a 80 e fo r in tos  "nyelvoktatás"  benne van az Oktatási ,  
Kul turá l is  és Spor t  B izo t tság  a jánlásában is. A 20 e for in tos  Pintér Fo tóban  nem 
dön tü n k ,  és így az 1 M for int  az Ino ta  módos í tó  indítványa fedezete ,  de a VBSK 
2 M for in tja  helyben marad.

B á t o r  Antal:
Gyorsan  számításokat  végez tem,  amennyiben ezt a javas la to t  fogad juk  el, 100 e 
fo r in to t  sikerült  m egspóroln i .  E nnek  fe losztására ,  javas la to t  teszek az alábbiak 
szerin t .  Javaslom megemeln i,  Csányi Zol tán tám oga tásá t  50 e for in tra ,  Fodorné  
Pacsu  Sára tám oga tásá t  50 e for in tra ,  va lamint Lencsés György tám oga tásá t  30 e 
for in tra .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K öszönöm .  Aki így el tudja  fogadni a ha tá roza t  mellékletét  képező  felosztást ,  
kérem szavazzon!

A K ép v ise lő - te s tü le t  13 igen szavazat ta l ,  3 ta r tó zkodás  me l le t t  a köve tkező
h a tá ro za to t  hozta:

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett  a következő 
határozatot hozta:
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A Képv ise lő - tes tü le t  a 2/1999. ( I I I . 5.) számú önkorm ányza t i  rendele t  9. számú 
mel lék le tében  a civil szerveze tek  tám oga tásá ra  e lkü lön í te t t  7 .000 .000 ,-  forintból
6 .8 8 5 .0 0 0 , -  for in to t  a ha tá roza t  mellékelté t  képező  kimuta tás  szerint ,  az ott 
f e lsoro l t  sze rveze teknek  és személyeknek,  k i fe jezetten  a kimuta tásban megjelölt  
cé lok ra  és összeghatá rok ig  felhasznál.
1 1 5 .0 0 0 , - fo r in to t  az év közben je len tkező  sürgős  f e lada tok ra  tartalékol.

A K épv ise lő - tes tü le t  felkéri  a Polgárm es ter i  Hivatalt ,  hogy a támogatások  
k i f ize tésérő l  a c ímzet tekkel való megegyezés ,  i l letve költ ségvetés i  f inanszírozás i  
te rv  alapján gondoskod jék ,  továbbá a t ám oga tások  fe lhasználásá t  dokum entá ló  
e lszám olásoka t  gyűjtse  össze.

H a t á r i d ő :  a k if izetésekre:  1999. novem ber  30.
az elszámolásra :  1999. decem ber  20.

Fele lős:  Dr. Fekete  Antal János  jegyző

(A kimutatás a jegyzőkönyv melléklete).

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdezem ,  hogy a nyilvános testületi  ülés befe jezése  előtt  kíván-e valaki 
be je len tés t  tenni,  kérdést  intézni a te s tü le thez?
Amenny iben  nem, úgy a nyil tvános ülést  bezá rom ,  köszönöm  mindenkinek  a 
ré szvé te lé t  18,05 óra  van, zár t  üléssel fo ly tat juk a munkát.

133/1999. ( Í V . 29.) s zá m ú  k é p v i s e lő - t e s tü l e t i  h a tá r o z a t :

k.m.f.


